
 

 

 

 

Kongressen är nu avslutad i Gävle. Denna är SPF Seniorernas högst beslutande organ och har till 

uppgift att besluta om vår gemensamma förbundspolitik, budget, verksamhet och organisation under 

de kommande tre åren.  

Förbundet har valt att satsa extra på att försöka reducera kostnaderna för pensionärer vad det gäller 

tandvårdsfrågan. Samtidigt bör utgifter för hjälpmedel för hörselskadade  vara lika för alla i hela 

landet. 

Sänkning av pensionsskatten är en fråga man skall fortsätta att jobba med. 

Årsavgiften till förbundet kommer att höjas från 130  till 160 Kronor år 2019. 

 

 

 

 

 

 Vi har fått en ny förbundsordförande Eva Eriksson. Hon har bland annat varit riksdagsledamot och 

landshövding i Värmland på meritlistan. Richard Olsson valdes till 1:e vice ordf, och Lena Gustavsson 

som 2:e vice ordf. Dessa skall nu tillsammans med  övriga styrelseldedamöter styra vårt förbund. I 

denna ingår  även  Inga-Lott Thörnell från Varberg med från Hallandsdistriktet.  Vidare invaldes förre 

halländske disriktsordföranden Kurt Sevehem i valberedningen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Du som vill veta mera kan fortsätta att läsa om vad som händer på förbundet på: 

www.spfseniorerna.se  

http://www.spfseniorerna.se/

